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بیست وسومین دوره رقابت های لیگ برتر فوتبال آغاز شد؛
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 بیست وســومین دوره رقابت های لیگ برتر فوتبال 
با یــک هفته تعویق بــه دلیل گرمای شــدید هوا از 
چهارشــنبه ۱۸ مرداد با برگزاری ۵ دیدار آغاز شد. ۳ 
دیدار نیز پنج شنبه برگزار شد و در مجموع ۱۸ بار توپ 
از خط دروازه ها عبور کرد. فقط ۳ تیم میزبان به برتری 
رسیدند و ۳ دیدار نیز برنده نداشت تا شاهد برتری ۲ 

تیم میهمان باشیم.
برد استاد مورایس  

طلایی پوشان اصفهانی به مانند فصل گذشته 
که لیگ را باید انجام مســابقه مقابل اســتقلال آغاز 
می کردند، در لیگ بیست وسوم هم کارشان را مقابل 
یک تیم مدعی آغاز کردند و به مصاف تراکتور تبریز 
رفتند. شــاگردان ژوزه مورایس که فصل گذشــته 
گام اول را با پیروزی برداشــتند، به دنبال تکرار این 
موفقیت بودند که به خواسته خود رسیدند و نمایش 
تهاجمی و جذاب طلایی پوشان اصفهانی در مسابقه 
خانگی امشــب باعث برتری ۳ بر یک شاگردان ژوزه 

مورایس شد.
ژوزه مورایس که شادمان از شروع طوفانی تیمش در 
لیگ بیست وســوم بود، بعد از پایان مسابقه به سالن 
کنفرانس ورزشگاه نقش جهان اصفهان رفت و در جمع 
خبرنگاران اصفهانی، به طور ویژه از عملکرد شاگردانش 
در مسابقه امشب قدردانی کرد و درباره آخرین وضعیت 
سپاهان و حواشی به وجود آمده در روزهای گذشته هم 
واکنش نشان داد. سرمربی سپاهان همچنین واکنشی 

هم به آخرین وضعیت زمین چمن ورزشــگاه نقش 
جهان داشت و نسبت به گلایه های کادرفنی و بازیکنان 

تراکتور هم موضع گرفت.
ژوزه مورایس در واکنش به سوالی که مدیریت کردن 
ستاره ها در سپاهان ســخت است، پاســخ داد: »به 
مدیریت چنین بازیکنانی عادت دارم. خوشحالم که اسم 
ستاره را آوردید و این حقیقت است. آن ها ستاره های 
من هستند ولی اگر به سوابقم در تیم هایی قبلًا در آنها 
کار کردم، بازگردید درباره بازیکنان بزرگی که مدیریت 

می کردم چیزی نیست که بخواهم صحبت کنم«.
مورایس درباره وضعیت درون اردویی تیم ســپاهان 
گفت: »فکر می کنم همه چیز در تیم به کیفیت یک 
رهبر باز می گردد که اجــازه بدهد که رهبری کند. ما 
همه انسانیم و مربی باید یک مربی رهبر باشد و بتواند 
تیم را مدیریت کند. مسئله دیگر این است که بازیکنان 
فوق العاده خوبی داریم. همیشــه ســاده نیست که 
بخواهیم اینها را مدیریت یا کنترل کنیم ولی قرار است 
خودشان کار ما را ســاده تر می کنند. بازیکنانی را که 
جذب می کنیم تنها به خاطر کیفیت شان نیست بلکه 
به عنوان یک شخصیت با آنها کار می کنیم. آن ها از نظر 
شخصیتی فوق العاده هستند. البته همه انسانیم و فکر 
می کنم خیلی خوشحالم در کنار شما و اینجا هستم که 

بتوانم کمک کنم«.
مورایس درباره وضعیت چمن ورزشــگاه نقش جهان 
گفت: »می دانید که در فصل گذشته به قضیه چمن و 
نگرانی خودم اشاره کرده و این مسئله را به شما گفته 
بودم. در لیگ حرفه ای که سطح اول فوتبال کشور است 

باید سازمان و ارگانی باشد که بتواند کیفیت چمن ها 
را بازرسی و تأیید کند و اســتانداردها را داشته باشد. 
این موضوع چیزی است که هر لیگی باید داشته باشد. 
خودم نگرانم! معمولاً یک جلسه تمرینی در ورزشگاه 
نقش جهان برگزار می کنیم و از من خواستند جهت 
محافظت از وضعیت چمن، آن جلســه تمرینی را هم 

برگزار نکنیم«.
سرمربی سپاهان در ادامه صحبت هایش درباره وضعیت 
چمن ورزشــگاه توضیح داد: »بازی با کیفیت دوست 
دارم و علاقمندم همه چیز اســتانداردهای خودش را 
داشته باشد که بتوانیم بهترین کیفیت خودمان را نشان 
دهیم. مخصوصاً وقتی نگران باشم که یک بازیکن خود 
را به دلیل لیز خوردن روی این چمن از دست بدهم و 

مجبور شویم او را تعویض کنیم و نگرانی داشته باشیم. 
حتی بابت زمین چمن محــل تمرین مان هم نگرانی 
داریم. این را می توانم بگویم کــه در لیگ برتر چنین 
چیزی )مشکل کیفیت چمن( را در همه ورزشگاه ها 
می بینید و به نظرم باید استانداردی وجود داشته باشد 
تا چمن خوب باشــد و فوتبال با کیفیت را ببینیم. ما 
برای هواداران بازی می کنیــم و خودمان و بازیکنان 

باید لذت ببریم«.
ژوزه مورایس در بخش پایانــی صحبت هایش درباره 
میزان مصدومیت محمد کریمــی و آخرین وضعیت 
عیســی آل کثیر گفت: »دربــاره مصدومیت کریمی 
اطلاعی ندارم. پزشــکان فردا دقیق چک می کنند و 
می گویند که چقدر جدی اســت. درباره آل کثیر هم 

دقیق نمی دانم چه مشکلی وجود دارد و امیدوارم زودتر 
این مشکل حل شود«.

برد اسپانیایی نکونام با وینگر تازه!
در بازی های اول لیگ هم گویا ویسی تصمیم 
گرفت تا ترکیب تیمش را نسبت به آخرین دیدار فصل 
گذشته دســتخوش تغییرات مهمی کند و مهم ترین 
تغییرات انجام شــده در ترکیب اولیــه صنعت نفت، 
حضور ۳ بازیکن عراقی در جمع شاگردان ویسی بود. 
در نقطه مقابل، جواد نکونام در شبی که روزبه چشمی 
را به دلیل محرومیت در اختیار نداشت و سعید مهری 
هم به دلیل عدم توافق با مدیران باشگاه به آبادان سفر 
نکرده بود، ترکیبی قابــل پیش بینی را چینش کرد و 
مهم ترین سورپرایز نکونام، استفاده از جعفر سلمانی 

در پست وینگر بود.
قهرمان با برد وارد شد

دیدار تیم های پرسپولیس و آلومینیوم اراک 
با پیروزی سرخپوشان به پایان رسید. تیم پرسپولیس 
در نخستین دیدار خود در فصل بیست وسوم لیگ برتر 
فوتبال، در ورزشگاه آزادی میزبان آلومینیوم اراک بود 
که نیمه نخست این مســابقه با نتیجه یک بر صفر به 
سود سرخپوشان به پایان رسید. علی نعمتی در دقیقه 
۳۸ گل اول پرسپولیسی ها در این فصل را به ثمر رساند. 
این بازی به دلیل بازسازی ورزشگاه آزادی بدون حضور 
هواداران برگزار شــد. این در حالی بود که کارشناس 
داوری نســبت به گل اول پرســپولیس به آلومینیوم 

واکنش نشان داد.
ظاهراً گل اول پرسپولیس مشکوک به خطای آفساید 
بوده است و کارشناس داوری نســبت به این صحنه 

واکنش نشان داده است.
میرزابیگی کارشناس داوری فوتبال ایران گفت: گل 
علی نعمتی به آلومینیوم اراک آفساید نبود و کار کمک 
داور عالی بود. همچنیــن فخرالدینی تکل بدی روی 

بازیکن آلومینیوم زد و باید از زمین اخراج می شد.
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کاپیتان تیم ساندا بانوان در بازدید مسئولان 
از اردوی تیم ملی ووشو؛

 قصد دارم کاندیدا شوم 
و حرکتی بزنم

شهربانو منصوریان می خواهد مسیر متفاوتی را در 
پیش بگیرد. شهربانو منصوریان در بازدید مسئولان 
ورزش کشور از اردوی تیم ملی ووشو صحبت هایی 

را انجام داد.
شهربانو منصوریان اظهار داشت: ما ورزشکاران زیاد 
توقع نداریم و سخنران هم نیستم. تشکر می کنم 
از اینکه سر تمرینات حاضر شدید. تعداد بچه ها را 
می بینید و ما همیشه با همین تعداد ورزشکار در 
حال تمرین هستیم. دوست دارم به خوابگاه ما نیز 
سر بزنید. زمانی دکتر علی نژاد در شرکت نفت بود 
و سالن آکادمی ووشو را ساخت و امروز ما این خانه 

ووشو را از برکت علی نژاد داریم.
وی تصریح کرد: امیر صدیقی در این چند سال واقعاً 
زحمت کشیده اســت و با هزار بدبختی زمانی که 
مربی تیم جوان بودم، تیم را اعزام کردند. تا روز آخر 
ما نمی دانستیم تیم به مسابقات جهانی اندونزی 
اعزام می شود یا نه. در هر سکو باید دو نفر تمرین 
کنند و این واقعاً سخت است. چینی ها به این خاطر 
همیشه قهرمان هستند که ســالن تمرین خوب 
دارند و در تالو و ســاندا جداگانه تمرین می کنند، 
اما ما چنین شرایطی را نداریم. کاپیتان تیم ساندا 
بانوان با اشاره به نیاز ووشــو به مجموعه ای بهتر 
عنوان کرد: این همه زمین اینجاست، اما یک مقدار 
آن را به ووشو نمی دهند تا یک سالن بسازد. حتی ما 
غذاخواری نداریم و بعد تمرین باید خسته بالا برویم 
و لباس ببوشــیم و برای غذا به سالن برویم. این ها 
همه درد است و در حال انتقال هستیم و همیشه 
نیز این مشــکلات را به هر نماینده ای که به اینجا 
آمده اســت انتقال دادیم، اما هیچ اتفاقی نیفتاده 
است. منصوریان با اشاره به اقدامات علیرضا دبیر 
برای رشته کشتی گفت: رفتم فدراسیون کشتی 
و از سالن آنها بازدید کردم. دبیر در حال صحبت 
بود که حرف قشنگی زد. ایشان گفت بچه ها چهار 
ســاعت اینجا تمرین می کنند، اما چند روز اینجا 
هستند و باید ذهن شــان راحت باشد. دبیر برای 
ملی پوشان خوابگاه و استخر زده است و همه چیز را 
برای بچه ها فراهم کرده بود و معلوم است که کشتی 
نتیجه می گیرد.پــس از صحبت های منصوریان، 
امیر صدیقی به سرپرســت وزارت ورزش و رئیس 
کمیته ملی المپیک عنوان کرد که منصوریان قصد 
کاندیداتوری مجلــس را دارد. منصوریان نیز در 
تأیید این موضوع گفت که قصد دارم کاندیدا شوم 
و حرکتی بزنم و خوابگاهی برای ووشــو بسازم )با 
خنده(.       منبع : خبرآنلاین 

خبر ویژه 
هیچکس بالاتر از PSG نیست، حتی امباپهرونالدو به دنبال کسب اولین قهرمانی با النصر

ایرنا: کریستیانو رونالدو به دنبال کســب اولین جام قهرمانی با تیم فوتبال النصر عربستان است. کریستیانو رونالدو بعد از اینکه فصل 
گذشته راهی کشور عربستان شد موفق نشده بود با تیم فوتبال النصر جامی را کسب کند. النصر با تک گل رونالدو از روی نقطه پنالتی 
موفق شد الشرطه عراق را در مرحله نیمه نهایی جام باشــگاه های عرب مغلوب کند. این نخستین حضور کریستیانو با النصر در دیدار 
پایانی یک جام در عربستان است. پیش از این، فوق ســتاره پرتغالی و هم تیمی هایش در دو دیدار نیمه نهایی جام حذفی و سوپرجام 
فصل قبل، مغلوب الاتحاد و الوحده شده بودند. رونالدو اکنون در یک قدمی کسب اولین جام با النصر قرار دارد اما کار برای این تیم بسیار 
 دشوار است. یاران رونالدو باید در فینال مقابل الهلال پرستاره قرار بگیرند. الهلال موفق شد در نیمه نهایی با نتیجه ۳ بر یک الشباب را 

مغلوب کند.

ورزش سه: لوئیس انریکه بار دیگر تاکید کرد که در مورد امباپه تابع نظرات باشگاه است و البته ابراز امیدواری کرد که دو طرف به توافق 
مثبتی برسند. پی اس جی در اولین بازی فصل خود در پارک دو پرنس میزبان لوریان است و لوئیس انریکه در اولین نشست خبری خود 
به عنوان مربی پی اس جی در لیگ فرانسه حاضر شد. مربی اسپانیایی در پاسخ گفت: »قضیه امباپه چیز تازه ای نیست و قبلًا نیز زمانی 

که من در پی اس جی نبودم شاهدش بودیم و به خوبی و به شکلی مثبت نیز تمام شد.
 امباپه سال قبل تمدید کرد و امیدوارم این بار نیز همه چیز به سود باشگاه تمام شود. اینکه باشگاه و بازیکن به توافق برسند و او بماند. 
این چیزی است که دوست دارم. با این حال تکرار می کنم که هیچکس بالاتر از نام باشگاه نیست، حتی امباپه و اینجا فلسفه مشخصی 

دنبال می شود.«


